

## **HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT POLICY**

SAVOLA FOODS Co.–Edible oil recognizes the importance of HSE as an area of business concern and continual improvement. Therefor SFC Edible Oil KSA is conducting its activities within its guidelines in pursuing excellence, and promoting the following elements to assure its sustainability:

- The protection of worker's health and safety and local community.
- The protection and respect of human rights.
- The continual improvement of quality in process, services and products in its activities and operation.
- Always commitment with the world class levels of HSE systems standard, implementation and outcomes

## **HSE PRINCIPLES**

- All employees in different Positions are responsible for the application of this policy by providing the necessary resources for the effective implementation of HSE Management systems, leading and involving the employees to achieve the best practice for HSE.
- SFC- Edible oil KSA is committed to implement an HSE integrated management system (IMS) in its activities which comply with HSE requirements through applying OHSAS18001:2007 & ISO 14001:2015.
- The company will assess all probable risks to HSE of employees and to environment as well.
- The company develops plans to reduce risks and to comply with KSA rules & international standard.
- All employees will receive appropriate training to make sure they are competent to carry out their responsibilities in safe manner and to increase their awareness.
- The company is committed to ensure that effective emergency plans are in place and proper training is given to all employees and concerned people.
- Necessary measures will be taken to ensure the prevention of pollution, injuries and ill-health.
- Company will maintain the developed procedures to continuously measure, monitor and report HSE performance and take corrective actions.
- Selection and evaluation of contractors will be also based on their HSE performance.
- AIC is driving continual improvement versus HSE performance targets.

هاتف: ۳۳۷۷ ۲۱۸ ۱۱۲۲۹+ Tel: +966 12 268 7733 فاكس: ١١١٩ ٨١٢ ١١ ٢١٩+ Fax: +966 12 648 4119 ذا هید کوارترز بزنس بارك، The Headquarter Business Park, البرج الشرقي - برج صافولا Eastern Tower - Savola Tower شارع فيصل بن فهد Prince Faisal Bin Fahad Road ٢٤٤٤ طه خصيفان – الشاطمأ 2444 Taha Kusaifan-Ashati. وحدة رقم ١٥ Unit No. 15 حِدة الـPP – ۲۳۵۱ حِدة Jeddah 23511-7333 المملكة العربية السعودية Kingdom of Saudi Arabia

سياسة السلامة و الصحة المهنية و حماية البينة تدرك شركة صافولا للأغذية الرائدة في مجال إنتاج زيوت الطعام أهمية السلامة و الصحة المهنية وحماية البيئة باعتبارها شأنا من شئون العمل و مجالا للتحسين المستمر لذا تمارس الشركة أنشطتها من منطلق تطلعها إلى التميز و العمل على ترويج العناصر الاتيه لتعزيز إزدهار أعمالها:

السلامة العامة و صحة و أمان العاملين بالشركة.

www.savola.com

- حماية و إحترام حقوق الأنسان.
- التحسين المستمر لجودة الانظمة والعمليات و المنتجات في كافة أنشتطها و عملياتها.
- الألتـزام بالمتطلبات العالميـة للوصـول لأفضـل مسـتويات المعايير و تطبيقات و نتائج نظام السلامة و الصحة المهنيـة و حماية البيئة.

## مبادئ و التزامات السلامة و الصحة المهنية و حماية البيئة

- تقع على جميع العاملين بمختلف مستوياتهم مسئولية تنفيذ هددة السياسة من خالل تسوفير الموارد الضروريه و اللازمة للتطبيق الفعال و الموثر لنظام إدارة السلامة و الصحة المهنية و البيئة و تفعيل دور االفرد و الجماعة و مشاركتهم لتحقيق أفضل أداء للسلامة و الصحة المهنية و حماية البيئة.
- تطبق الشركة نظام إدارة متكامل للسلامة و الصحة المهنية و حماية البيئة في كافة انشتطها بما يفي بمنطلبات و معايير السلامة و ذلك من خلال تطبيق نظام إدارة السلامة و الصحة المهنية و حماية البيئة OHSAS 18001 & 1001
- تقوم الشركة و باستمرار بتقيم كافة المضاطر المحتملة التروي
  قد تؤثر على سلامة و صحة العاملين أو البينة للمخاطر.
- يَة تقوم الشركة بإعداد الخطط التَّى من شانها التقابل من المخاطر و التوافق مع قوانين السعودية و المعايير العالمية.
- تلت زم الشسركة بالتسدريب السلازم لجميسع العساملين لزيسادة السوعى و النهسوض بكفساءتهم للتأكسد مسن أنجساز المسسئوليات الخاصسة بهسم بأسلوب امن و محافظ على البيئة.
- تلتــزم الشــركة بعمــل خطـط لمواجهــة حــالات الطــوارئ و ان هنــاك تدريب كاف لكل العاملين.
- تتخذ الشركة كافة الإجراءات التسى من شانها منع التلوث ووقوع الحوادث و الإصابات أو الامراض المهنية.
- تحدافظ الشركة و بشكل مستمر على تحديث النظم و الإجراءت الخاصة بعملية مراقبة السلامة و الصحة المهنية و حماية البينة و الإعلان عنها لإتخاذ الإجراءات التصحيحية الازمة.
- ي \_\_تم أختيار المقاولين بناء على معايير الإداره فــى مجال السلامة و الصحة المهنية وحماية البيئة.
- تاترم الشركة بالتحسين المستمر من اجل تحقيق أهداف برامج السلامة و الصحة المهنية وحماية البيئة.

اسامة عشي المدير العام OSAMA ASHI General Manager